
Urbanitzar el campus de Salut i acabar la Coma Cros:

objectius del mandat a Salt

LÕequip de govern (ERC i Junts) ha explicat aquest mat� alguns

detalls del Pla dÕAcci� Municipal (PAM) per aquest mandat, on es

preveuen m�s dÕun centenar dÕactuacions. Totes elles regeixen en

quatre grans eixos: medi ambient, progr�s econ�mic, administraci�

propera i cultura i educaci�.L'alcalde, JordiÊVi�as, ha af irmat que

el PAM t� Çuna mirada llargaÈ, de quinze o vint anys, per Çafrontar

els reptes de futurÈ com el Campus de Salut o els canvis de

mobilitat i urban�stics. Tanmateix, aix� es far� Çsense oblidar el dia

a diaÈ, ha apuntatÊVi�as.Un dÕaquests Çreptes de futurÈ �s urbanitzar el sector sud del municipi per tenir-ho tot

enllestit per al futur campus de Salut. De fet, el tinent dÕalcaldia de lÕ�rea de Territori, Serveis P�blics, Medi

ambient, Acci� Clim�tica i Futur, Ëlex Barcel�, ha detallat que la intenci� �s aprovar, de forma inicial i abans de

lÕestiu, el pla parcial que dividir� la zona del campus en tres. Al mateix temps, tamb� es vol aprovar el pla parcial

del primer subsector. Aquest subsector Çestrat�gicÈ ha dÕincloure el nou hospital Josep Trueta, un centre

dÕinnovaci� o sÕaixecaran pisos.Un dels altres objectius principals per aquest mandat �s Çacabar dÕomplirÈ tot

lÕespai de la Coma Cros, ha dit el tinent dÕalcaldia de lÕ�rea de Serveis Generals, Serveis Econ�mics i Govern

Ober t Ërea de Seguretat Ciutadana i Protecci� Civil, Toni Vidal. Ara per ara, faltarien uns 1.800 metres quadrats i

la intenci� de lÕAjuntament �s acabar amb totes les reformes a aquest espai abans de def inir un projecte per la

Gassol. Abans, per�, ha de trobar f inan�ament, que ha demanat a diferents administracions.LÕAjuntament va

comprar lÕantiga f�brica t�xtil per 5,5 milions dÕeuros a f inals de 2022 i, de moment, encara no hi ha res previst. S�

que Ëlex Barcel� ha af irmat que durant aquest mandat es podrien Çcomen�ar a ordenar els usosÈ i que sÕhavia

pensat amb un Çproc�s par ticipatiuÈ per fer-ho, per� no en ha donat m�s detalls. Tamb� Jordi Vi�as ha

assenyalat que es va Çaprof itar lÕopor tunitatÈ perqu� la Gassol no caigu�s Çen mans especulativesÈ. ÇLa

inversi� que sÕha de fer all� �s impor tantÈ, ha concl�s.LÕAjuntament de Salt t� previst destinar uns sis milions

dÕeuros durant aquest mandat. Entre les principals inversions previstes destaca la creaci� dÕun nou centre c�vic

amb una inversi� de 500.000 euros. No s'ha def init cap espai concret, tot i que Toni Vidal, ha explicat que ser�

Çun equipament que sÕha adquirit en els �ltims anysÈ. Per altra banda, tamb� es vol fer un carril bici que vagi de

nord a sud. Tot i que encara no s'ha def initÊel tra�at, anir� des de la C-65, all� on s'ha de construir el nou

Campus de Salut, f ins al sector m�s natural de Salt, a la zona de la Coma Cros. Per aquest carril bici es preveu

inver tir 200.000 euros.A par t, l'Ajuntament t� previst inver tir durant aquest mandat 1,2ÊmilionsÊd'euros en una

pista poliespor tiva i 1,1 milions a la via p�blica, amb l'asfalt, voreres o enllumenat, entre d'altres. Tamb� 600.000

euros en l'aparcament de les Naus Guixeres, 255.000 euros en l'ampliaci� del cementiri i 240.000 euros en

millores a les escoles del municipi. A m�s, es volen fer refugis clim�tics i un centre de salut emocional ÇpionerÈ,

tal com ha avan�at el regidor dÕEducaci� i Joventut, Adri� Mar t�n. El projecte del BRCAT per unir amb un carril de

bus r�pid Salt i Girona, a m�s de la creaci� dÕun carril bici central que passi per lÕavinguda dels Pa�sos Catalans,

�s un altre dels objectius. De la mateixa manera que es pret�n que la Girocleta arribi a Salt en aquest mandat.
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